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Hei Ketil, 

  

igjen finner jeg desverre det nødvendig å påpeke at vintervedlikehold på vei til Åse er lang 

fra akseptabel. (Prøvte også å kontakte deg på tlf. i dag, men fikk mobilsvar og lå igjen en 

melding der.)  

  

Har tidligere i vinter meldt om det samme via telefon. Dette gav en kortvarig bedring, men i 

går var igjen veien nærmest ufremkommelig selv etter at den hadde vært forsøkt 

brøytet/strødd. I går var det av uforståelige grunner ikke brøytet siste hundre meterne mot 

toppen. Nedre del var brøytet noenlunde ok. I morges var det ikke gjort noen ny brøyting. 

  

Dekke og grøfter på veien til Åse er i en elendig forfatning. Veiens trase og stigning 

medfører at skal man komme frem på vinterføre MÅ veien være godt ryddet for snø, og med 

strøing salt/sand når forholdene krever dette. 

  

Vi som bebore på Åse kan ikke akseptere nåværende standard på vedlikeholdstjenester av 

veien. Her ber jeg om at det fortetas snarlige vurdering av tiltak på kort og lang sikt. Hvis 

entrepenør som utfører brøyteoppdrag gjør dette iht. sin oppdragsavtale, er avtalen ikke 

forenlig med behovet. 

  

Vi får stadig tilbakemeldinger fra taxi'er etc at de vurderer veien som "ikke kjørbar" og at de 

sier de "kan nekte" å kjøre under slike forhold. Jeg kjenner ikke til hva som kan kreves og 

ikke i slike tilfeller, men jeg ser klart at dagens løsning ikke er tilfredstillende og ber derfor 

om en tilbakemelding på hvilke tiltak som vil bli tatt. 

  

Mvh. Arne Aase 

Åse 139B 

Tlf: 91539058 

  


